

Title (en)
Record rack.

Title (de)
Schallplattenständer.

Title (fr)
Rayonnage pour disques.

Publication
EP 0065018 A1 19821124 (DE)

Application
EP 81103701 A 19810514

Priority
EP 81103701 A 19810514

Abstract (en)

A particularly sturdy and yet lightweight record rack made of wood consists of a base wall (12), a rear wall (14), two side walls (16, 18) and at least one intermediate wall (20), the side walls (16, 18) and the intermediate wall (20) being formed by rectangular wooden frames (22) of identical dimensions which are connected to one another by base-wall or rear-wall strips (24 or 26), the surfaces (28) of these wooden strips (24, 26), which face outwards in relation to the record rack (10), being aligned with the front edge surfaces (30) of the wooden frames (22) and thus forming a continuous outer surface for the base wall (12) and the rear wall (14). <IMAGE>

Abstract (de)

Es wird ein besonders stabiler und trotzdem leichter Schallplattenständer aus Holz beschrieben, der aus einer Bodenwand (12), einer Rückwand (14), zwei Seitenwänden (16, 18), sowie zumindest einer Zwischenwand (10) besteht und bei dem die Seitenwände (16, 18) und die Zwischenwand (20) von rechteckigen Holzrahmen (22) gleicher Abmessungen gebildet werden, die miteinander durch Boden- bzw. Rückwandleisten (24 bzw. 26) verbunden sind, wobei die bezüglich des Schallplattenständers (10) nach außen weisenden Flächen (28) dieser Holzleisten (24, 26) mit den Stirnkantenflächen (30) der Holzrahmen (22) fluchten und so eine durchgehende Außenfläche für Bodenwand (12) bzw. Rückwand (14) bilden.

IPC 1-7

A47B 81/06

IPC 8 full level

A47B 47/04 (2006.01); **A47B 81/06** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47B 47/04 (2013.01); **A47B 81/067** (2013.01)

Cited by

USD1024563S

Designated contracting state (EPC)
DE FR GB NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0065018 A1 19821124

DOCDB simple family (application)
EP 81103701 A 19810514